

الشروط والأحكام للتسوق عبر الإنترنت لدى Trendyol

Terms and Conditions for shopping online at Trendyol

Terms and Conditions:

- This offer is applicable to all QNB cards (credit, debit and prepaid cards)
- Offer is valid from 1 April 2024 until 8 April 2024
- · Customers will get 10% discount on Trendyol app at the checkout
- · Offer is valid on the Trendyol App and Website
- The offer is applicable for first time use only, for both existing and new customers on Trendyol
- · There is no cap or minimum spend requirement
- · QNB Cards and Trendyol terms and conditions apply
- QNB and Trendyol reserve the right to cancel the campaign or modify the participation conditions at any time without prior notice.

The validity and interpretation of this campaign shall be governed by, and construed and enforced in accordance with the laws of the State of Qatar, and the Parties agree that the courts of the State of Qatar shall have exclusive jurisdiction over any disputes or claims that may arise under this campaign

الشروط والأحكام:

- يسري هذا العرض على جميع بطاقات QNB (بطاقات الانتمان والخصم والدفع المسبق).
 - يسري العرض من 1 أبريل 2024 حتى 8 أبريل 2024.
 - سيحصل العملاء على خصم 10% في صفحة الدفع أثناء التسوق.
 - يسري العرض على تطبيق Trendyol وموقعه الإلكتروني.
- Trendyol ينطبق العرض على أول معاملة فقط، على عملاء Trendyol الحاليين والجدد
 - لا يوجد حد أقصى أو حد أدنى للإنفاق.
 - تطبق شروط وأحكام بطاقات QNB وشروط وأحكام Trendyol .
- يحتفظ QNB وTrendyol بالحق في إلغاء الحملة الترويجية أو تعديل شروط المشاركة فيها في أي وقت دون إشعار مسبق.

تخضع صلاحية هذه الحملة وتفسر وتنفذ وفقًا لقوانين دولة قطر ، وتتفق الأطراف على أن محاكم دولة قطر يكون لها الاختصاص القضائي الحصري لتسوية أي نزاعات أو مطالبات قد تنشأ عن هذه الحملة.